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   R E P U B L I K A   H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

             GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR ŠKURINJSKA DRAGA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA ŠKURINJSKA DRAGA 
 

Klasa:    024-05/24-01/30 
Ur.broj:  2170-1-03-04-24-8 
Rijeka,   30. travnja 2024. 

    
ZAPISNIK 

SA 13. SJEDNICE VMO ŠKURINJSKA DRAGA 
 

13. sjednica VMO Škurinjska Draga održana je 30. travnja 2024. (utorak), s početkom u 15:00 sati 
u prostorijama Mjesnog odbora Škurinjska Draga, Porečka 94. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Miroslav Deković, predsjednik VMO 
- Julija Kordić, zamjenica  predsjednika VMO 
- Davor Šojat, član VMO  
- Dragica Fadljević, voditeljica Odsjeka za mjesnu samoupravu 
- Vesna Širola, Viša stručna suradnica  Odsjeka za mjesnu samoupravu 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Anela Kajtezović, članica VMO  
- Nikolina Šaponja, članica VMO  

 
 

Zapisnik sa 12. sjednice održane 25. ožujka 2024.g. jednoglasno je usvojen. 
 

Sjednicu je otvorio Predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Eko akcija 
2. Prometne i komunalne kamere 
3. Pokretanje postupaka i zabilježbi 
4. Mini bus 
5. Predlaganje malih komunalnih akcija 
6. Razno   

    
 
 
 Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
TOČKA 1. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković upoznao je vijećnike da bi se kroz mjesec svibanj svaki vikend 
održavale akcije čišćenja i sađenja područja MO-a, prema potrebi. Prvi vikend bi bilo samo 
upoznavanje volontera sa potrebom. Isto bi organizirao preko svoje Udruge putem društvenih 
mreža. Za ostale akcije sukladno programskoj aktivnosti VMO- a, a u okviru programa rada za 2024. 
godinu odredile bi se točne lokacije, datumi kao i potrebna suradnja sa KD Čistoća, organizacija 
nabave obroka za volontere kao i nabava rukavica i drugog materijala, te usluga KD Čistoće.    
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TOČKA 4. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković informirao je vijećnike da je KD Autotrolej d.o.o. napravio probnu 
vožnju temeljem zahtjeva Vijeća da se uvede mini bus linija, te da mu je rečeno da nije isplativa.  
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje. Zatražit će se pismeno očitovanje KD 
Autotroleja d.o.o. 
 
TOČKA 5. 
Dragica Fadljević i Vesna Širola obrazložile su vijećnicima prijedloge malih komunalnih akcija za 2025. 
godinu. Svi vijećnici dobili su na uvid tabelarni prikaz prijedloga kao i urise sa fotografijama.  Razgovorom 
je određena lista prijedloga koja će biti dostavljena Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet. Ista 
sadrži prijedloge građana i članova vijeća mjesnog odbora. Vijeće je upoznato da svi podnositelji 
prijedloga moraju dobiti odgovor u slučaju da je njihov prijedlog odbijen ili  nije uvršten na listu. 
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje, te jednoglasno izglasali prijedloge malih 
komunalnih akcija za 2025. godinu. Prije konačne dostave pisanim putem, članovi vijeća bit će 
obaviješteni putem maila  (tablica sa listom prijedloga).  
 
TOČKA 6. 
Dragica Fadljević upoznala je vijećnike da su nabavljene vodilice koje je Vijeće i zatražilo na prethodnoj 
Sjednici, a koje bi se postavile na zidove MO-a za program postavljanja izložbi u mjesnom odboru. 
Predsjednik Miroslav Deković izvijestio je nazočne da je gđa. Lidija Iličić tražila da se hitno ocrta pješački 
prijelaz u Osječkoj Ulici kod Caffe Bara Adria. Objasnio je kako je to riješeno odmah, ali polovično, jer su 
po dopisu g. Gorana Siška tamo bili skupo plaćeni Led Indikatori te i naglasio kako je cilj Vijeća da se taj 
stari i skupi projekt vrati što hitnije u prvobitno i funkcionalno stanje. 
Prijedlog postavljanja 2 košarice za smeće na stepenicama između Osječke ulice i Ulice Corrado 
Ilijassich se prosljeđuje VMO Banderovo. 
Predsjednik Miroslav Deković moli da se zatraži informacija u kojoj fazi je uređenje igrališta u ulici Antuna 
Mihića i koji je razlog sporosti realizacije istoga. 

Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su informacije na znanje. Predsjednik će Odsjeku za mjesnu 
dostaviti potrebne informacije (datumi, lokacije, iznosi za rashode) kako bi se pravovremeno 
informirali građani. 
 
 
TOČKA 2.  
Predsjednik VMO, Miroslav Deković upoznao je vijeće da je razgovarao sa predstavnicima policije 
u vezi postavljanja kamera duž Osječke ulice. Rečeno mu je da MUP  može postavljati nadzorne 
kamere za kažnjavanje brzine vozača, a za nepropisno zaustavljanje vozila postavljanje nadzornih 
kamere u nadležnosti  je jedinica lokalne samouprave.  
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje, te je donesen zaključak da se uputi dopis 
Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet za zahtjevom o mogućnosti postavljanja 
nadzorne/ih kamera na sjecištu Osječke, Prvomajske i Tizianove  ulice, s naglaskom na same 
početke tih ulica gdje se vozila najčešće ostavljaju nepropisno parkirana.  Drugi dopis – 
požurnica MUP-u i Hrvatskim cestama za postavljanje kamera za kontrolu brzine duž Osječke 
ulice i na tri semafora, od Prvomajske ulice, do stanice za tehnički Pregled vozila. 
 
TOČKA 3. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković iskazao je želju za pokretanjem određenih radnji vezanih za 
kupnju objekta Brodokomerca, mogućnost angažiranja odvjetnika. Dragica Fadljević objasnila je 
vijeću da Grad Rijeka upravlja objektima u svojem vlasništvu, te ima mogućnost odlučivanja o 
kupovini i/ili prodaji svojih nekretnina, kao u kupovanju onih kojima nije vlasnik. Vijeće može iskazati 
svoju želju i uputiti je Gradu Rijeci.  

 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje.  
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Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje, te je zaključeno da se zatraži od nadležnih 
službi vraćanje pješačkog prijelaza u prvobitno stanje, te da se pošalje upit Upravnom odjelu za 
komunalni sustav  i promet fazama realizacije dječjeg igrališta u ulici Antina Mihića. 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 16,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.   
                                                                                                                                                                   

 
              Zapisničar:                                                      Predsjednik  
                                                                                                                 VMO Škurinjska Draga: 

    
             Dragica Fadljević 

                                                                                                          Miroslav Deković 
                    

 


